

本机适用于各种断面形状的废金属冷态剪断。轧钢厂各种刚才定尺断切。本机带有快速装置，剪切速度比原来提高一倍。功效提高50%，节电50%，机座，剪切头均采用铸钢件，使用寿命增长一倍以上。获二项国家专利，属于国内独创。

This machine is used for cold shearing of various sectional shape scrap metal and cutting off various specified lengths of steel in rolling mill. Q08 series are all with a fast device, double shear rate than the originals. Efficiency increased by 50%, power saving 50%, the baseframe, sheat head both adopt steel castings , increase the service life of more than one time. Have gained two national patents, is the domestic original.



◆ 技术参数 Technology parameters

型号 Type	剪切速度块/分钟(空载) shearing speed (times/min)	电机功率 Motor power	剪切力 (KN) max shearing force (KN)	剪切张口 max shear opening	剪切长度 blade length
Q08-40	14-25	5.5KW	400	220	400
Q08-63	14-25	7.5KW	630	280	600
Q08-80	14-25	11KW	800	320	600
Q08-100	14-25	15KW	1000	320	600
Q08-125	12-25	15KW	1250	320	600
Q08-160	11-25	15KW	1603	320	600
Q08-200	10-20	18.5KW	2000	400	800
Q08-250	10-18	22KW	2500	400	800
Q08-315	9-12	30KW	3150	490	1000
Q08-400	9-12	37KW	4000	560	1200

◆ 增速系统 Rapid system

国内首创的液压差动增速系统使用了快速回路，不增加电机功率及油泵排量，剪切速度由每分钟6次增至每分钟12次(剪切张口最大).更快速，更省电。

Hydraulic differential growth of domestic initiation systems using the fast loop, without increasing the motor power and pump displacement, shear rate increased by 6 times per minute to 12 times per minute (shear mouth biggest) more quickly, more energy saving.

◆ 一体式机身 Unibody construction

全新设计一体式铸钢机身，免除繁琐安装，更加耐用
The design of new integral cast steel frame, no complex installation, much more durable

◆ 更大张口 A bigger mouth

我们加大了剪切的张口，扩大了废钢剪切范围，形状比较复杂的结构件也可一刀切下
We increased the shear mouth, enlarged the scope of scrap shear, even structures with more complex shapes can be cut at a time.

◆ 特殊材质的密封件 Special material seal

耐高温，耐高压，使用寿命大大提升
High temperature resistance, high pressure resistance, service life is greatly improved.

